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Sporządzono: 28.05.2025

Protokół z sesji

III Sesja Zgromadzenia CZG R-XXI
data posiedzenia: 12-12-2024

miejsce posiedzenia: 72-209, Słajsino 30

Porządek obrad

Otwarcie i stwierdzenie kworum.1.
Przyjęcie i zatwierdzenie porządku obrad.2.
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.3.
Informacja Przewodniczącego Zarządu z działalności Zarządu CZG R-XXI w okresie miedzy4.
sesjami.
Podjęcie uchwał w sprawie:5.

ustalenie wysokości składki członkowskiej w 2025 roku,A.
ustalenia opłaty za przyjmowanie odpadów do Regionalnego Zakładu GospodarowaniaB.
Odpadami w Słajsinie oraz stacji przeładunkowych odpadów w Mielenku Drawskim,
Mokrawicy i Świnoujściu od gmin będących członkami Związku
uchwalenie planu finansowego CZG R-XXI na rok 2025; zapoznanie się z opinią RIO oC.
projekcie planu,
uchwalenie wieloletniej prognozy finansowej CZG R-XXI na lata 2025-2035; zapoznanie sięD.
z opinią RIO o zmianie wieloletniej prognozie finansowej
przekazanie dotacji celowej z planu finansowego CZG R-XXI dla Gminy Miasto Szczecin naE.
realizację zadania z zakresu zagospodarowania frakcji energetycznej odpadów
komunalnych
wyrażenie zgody na zawarcie przez CZG R-XXI porozumienia międzygminnego w sprawieF.
przejęcia wykonania zadania publicznego w zakresie zagospodarowania bioodpadów.
ustalenie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024,G.
ustalenie kierunków działania Zarządu CZG R-XXI na rok 2025,H.
wybór pozostałych 4 członków Komisji Rewizyjnej / dokończenie wyborów,I.

Dyskusja i wolne wnioski.6.
Zakończenie obrad.7.
Zmiana porządku obrad8.

Wykaz głosowań

Zmiana porządku obrad (2024-12-12 11:27:56)1.
przyjęto przedmiot głosowania (większość bezwzględna w
obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady)

obecni: 40 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 26
ZA - 40 - Joanna Beściak; Kamila Chałupczak; Bogdan Czaplicki; Arkadiusz Czerwiński; Krzysztof
Czerwiński; Piotr Ćwikła; Artur Danilewski; Marzena Domaradzka; Anna Dumowska; Łukasz
Dzioch; Paweł Filip; Ewelina Florczak; Radosław Głuchowski; Paweł Grabowiec; Krzysztof
Gwóźdź; Mirosław Hnatów; Anna Hoppe; Elżbieta Jabłońska; Andrzej Janas; Anna Kaczor; Tomasz
Kaszlej; Kamila Klejnowska; Marek Kleszcz; Michał Kupczyński; Stanisław Kuryłło; Anna Lech-
Mikołajczyk; Arkadiusz Mazepa; Marzena Miksa; Marzena Osińska; Paweł Piesio; Jacek
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Sadzewicz; Mariusz Sira; Henryk Stankiewicz; Krzysztof Sypień; Stanisław Szymczak; Paulina
Justyna Wasilewska; Michał Wiatr; Grzegorz Woźniak; Andrzej Wyganowski; Maciej Zieliński;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Przyjęcie i zatwierdzenie porządku obrad. (2024-12-12 11:29:28)2.
przyjęto przedmiot głosowania (większość bezwzględna w
obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady)

obecni: 40 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 26
ZA - 40 - Joanna Beściak; Kamila Chałupczak; Bogdan Czaplicki; Arkadiusz Czerwiński; Krzysztof
Czerwiński; Piotr Ćwikła; Artur Danilewski; Marzena Domaradzka; Anna Dumowska; Łukasz
Dzioch; Paweł Filip; Ewelina Florczak; Radosław Głuchowski; Paweł Grabowiec; Krzysztof
Gwóźdź; Mirosław Hnatów; Anna Hoppe; Elżbieta Jabłońska; Andrzej Janas; Anna Kaczor; Tomasz
Kaszlej; Kamila Klejnowska; Marek Kleszcz; Michał Kupczyński; Stanisław Kuryłło; Anna Lech-
Mikołajczyk; Arkadiusz Mazepa; Marzena Miksa; Marzena Osińska; Paweł Piesio; Jacek
Sadzewicz; Mariusz Sira; Henryk Stankiewicz; Krzysztof Sypień; Stanisław Szymczak; Paulina
Justyna Wasilewska; Michał Wiatr; Grzegorz Woźniak; Andrzej Wyganowski; Maciej Zieliński;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zgromadzenia z 14.11.2024 roku. (2024-12-12 11:30:27)3.
przyjęto przedmiot głosowania (większość bezwzględna w
obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady)

obecni: 40 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 26
ZA - 40 - Joanna Beściak; Kamila Chałupczak; Bogdan Czaplicki; Arkadiusz Czerwiński; Krzysztof
Czerwiński; Piotr Ćwikła; Artur Danilewski; Marzena Domaradzka; Anna Dumowska; Łukasz
Dzioch; Paweł Filip; Ewelina Florczak; Radosław Głuchowski; Paweł Grabowiec; Krzysztof
Gwóźdź; Mirosław Hnatów; Anna Hoppe; Elżbieta Jabłońska; Andrzej Janas; Anna Kaczor; Tomasz
Kaszlej; Kamila Klejnowska; Marek Kleszcz; Michał Kupczyński; Stanisław Kuryłło; Anna Lech-
Mikołajczyk; Arkadiusz Mazepa; Marzena Miksa; Marzena Osińska; Paweł Piesio; Jacek
Sadzewicz; Mariusz Sira; Henryk Stankiewicz; Krzysztof Sypień; Stanisław Szymczak; Paulina
Justyna Wasilewska; Michał Wiatr; Grzegorz Woźniak; Andrzej Wyganowski; Maciej Zieliński;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
ustalenie wysokości składki członkowskiej w 2025 roku (2024-12-12 11:36:31)4.
przyjęto przedmiot głosowania (większość bezwzględna w
obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady)

obecni: 40 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 26
ZA - 40 - Joanna Beściak; Kamila Chałupczak; Bogdan Czaplicki; Arkadiusz Czerwiński; Krzysztof
Czerwiński; Piotr Ćwikła; Artur Danilewski; Marzena Domaradzka; Anna Dumowska; Łukasz
Dzioch; Paweł Filip; Ewelina Florczak; Radosław Głuchowski; Paweł Grabowiec; Krzysztof
Gwóźdź; Mirosław Hnatów; Anna Hoppe; Elżbieta Jabłońska; Andrzej Janas; Anna Kaczor; Tomasz
Kaszlej; Kamila Klejnowska; Marek Kleszcz; Michał Kupczyński; Stanisław Kuryłło; Anna Lech-
Mikołajczyk; Arkadiusz Mazepa; Marzena Miksa; Marzena Osińska; Paweł Piesio; Jacek
Sadzewicz; Mariusz Sira; Henryk Stankiewicz; Krzysztof Sypień; Stanisław Szymczak; Paulina
Justyna Wasilewska; Michał Wiatr; Grzegorz Woźniak; Andrzej Wyganowski; Maciej Zieliński;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
ustalenie opłaty za przyjmowanie odpadów do Regionalnego Zakładu Gospodarowania5.
Odpadami w Słajsinie oraz stacji przeładunkowych odpadów w Mielenku Drawskim, Mokrawicy i
Świnoujściu od gmin będących członkami Związku (2024-12-12 11:38:46)
przyjęto przedmiot głosowania (większość bezwzględna w
obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady)
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obecni: 40 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 26
ZA - 40 - Joanna Beściak; Kamila Chałupczak; Bogdan Czaplicki; Arkadiusz Czerwiński; Krzysztof
Czerwiński; Piotr Ćwikła; Artur Danilewski; Marzena Domaradzka; Anna Dumowska; Łukasz
Dzioch; Paweł Filip; Ewelina Florczak; Radosław Głuchowski; Paweł Grabowiec; Krzysztof
Gwóźdź; Mirosław Hnatów; Anna Hoppe; Elżbieta Jabłońska; Andrzej Janas; Anna Kaczor; Tomasz
Kaszlej; Kamila Klejnowska; Marek Kleszcz; Michał Kupczyński; Stanisław Kuryłło; Anna Lech-
Mikołajczyk; Arkadiusz Mazepa; Marzena Miksa; Marzena Osińska; Paweł Piesio; Jacek
Sadzewicz; Mariusz Sira; Henryk Stankiewicz; Krzysztof Sypień; Stanisław Szymczak; Paulina
Justyna Wasilewska; Michał Wiatr; Grzegorz Woźniak; Andrzej Wyganowski; Maciej Zieliński;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
uchwalenie planu finansowego CZG R-XXI na rok 20225 (2024-12-12 12:04:04)6.
przyjęto przedmiot głosowania (większość bezwzględna w
obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady)

obecni: 40 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 26
ZA - 40 - Joanna Beściak; Kamila Chałupczak; Bogdan Czaplicki; Arkadiusz Czerwiński; Krzysztof
Czerwiński; Piotr Ćwikła; Artur Danilewski; Marzena Domaradzka; Anna Dumowska; Łukasz
Dzioch; Paweł Filip; Ewelina Florczak; Radosław Głuchowski; Paweł Grabowiec; Krzysztof
Gwóźdź; Mirosław Hnatów; Anna Hoppe; Elżbieta Jabłońska; Andrzej Janas; Anna Kaczor; Tomasz
Kaszlej; Kamila Klejnowska; Marek Kleszcz; Michał Kupczyński; Stanisław Kuryłło; Anna Lech-
Mikołajczyk; Arkadiusz Mazepa; Marzena Miksa; Marzena Osińska; Paweł Piesio; Jacek
Sadzewicz; Mariusz Sira; Henryk Stankiewicz; Krzysztof Sypień; Stanisław Szymczak; Paulina
Justyna Wasilewska; Michał Wiatr; Grzegorz Woźniak; Andrzej Wyganowski; Maciej Zieliński;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
uchwalenie wieloletniej prognozy finansowej CZG R-XXI na lata 2025-2035 (2024-12-127.
12:06:22)
przyjęto przedmiot głosowania (większość bezwzględna w
obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady)

obecni: 40 (nieoddane: 1 ), nieobecni: 26
ZA - 39 - Joanna Beściak; Kamila Chałupczak; Bogdan Czaplicki; Arkadiusz Czerwiński; Krzysztof
Czerwiński; Piotr Ćwikła; Artur Danilewski; Marzena Domaradzka; Anna Dumowska; Łukasz
Dzioch; Paweł Filip; Ewelina Florczak; Radosław Głuchowski; Paweł Grabowiec; Krzysztof
Gwóźdź; Mirosław Hnatów; Anna Hoppe; Elżbieta Jabłońska; Andrzej Janas; Anna Kaczor; Tomasz
Kaszlej; Kamila Klejnowska; Marek Kleszcz; Michał Kupczyński; Anna Lech-Mikołajczyk; Arkadiusz
Mazepa; Marzena Miksa; Marzena Osińska; Paweł Piesio; Jacek Sadzewicz; Mariusz Sira; Henryk
Stankiewicz; Krzysztof Sypień; Stanisław Szymczak; Paulina Justyna Wasilewska; Michał Wiatr;
Grzegorz Woźniak; Andrzej Wyganowski; Maciej Zieliński;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
przekazanie dotacji celowej z planu finansowego CZG R-XXI dla Gminy Miasto Szczecin na8.
realizację zadania z zakresu zagospodarowania frakcji energetycznej odpadów komunalnych
(2024-12-12 12:09:08)
przyjęto przedmiot głosowania (większość bezwzględna w
obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady)

obecni: 40 (nieoddane: 1 ), nieobecni: 26
ZA - 39 - Joanna Beściak; Kamila Chałupczak; Bogdan Czaplicki; Arkadiusz Czerwiński; Krzysztof
Czerwiński; Piotr Ćwikła; Artur Danilewski; Marzena Domaradzka; Anna Dumowska; Łukasz
Dzioch; Paweł Filip; Ewelina Florczak; Radosław Głuchowski; Paweł Grabowiec; Krzysztof
Gwóźdź; Mirosław Hnatów; Anna Hoppe; Elżbieta Jabłońska; Andrzej Janas; Anna Kaczor; Tomasz
Kaszlej; Kamila Klejnowska; Marek Kleszcz; Michał Kupczyński; Anna Lech-Mikołajczyk; Arkadiusz
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Mazepa; Marzena Miksa; Marzena Osińska; Paweł Piesio; Jacek Sadzewicz; Mariusz Sira; Henryk
Stankiewicz; Krzysztof Sypień; Stanisław Szymczak; Paulina Justyna Wasilewska; Michał Wiatr;
Grzegorz Woźniak; Andrzej Wyganowski; Maciej Zieliński;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
wyrażenie zgody na zawarcie przez CZG R-XXI porozumienia międzygminnego w sprawie9.
przejęcia wykonania zadania publicznego w zakresie zagospodarowania bioodpadów
(2024-12-12 12:10:51)
przyjęto przedmiot głosowania (większość bezwzględna w
obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady)

obecni: 40 (nieoddane: 1 ), nieobecni: 26
ZA - 39 - Joanna Beściak; Kamila Chałupczak; Bogdan Czaplicki; Arkadiusz Czerwiński; Krzysztof
Czerwiński; Piotr Ćwikła; Artur Danilewski; Marzena Domaradzka; Anna Dumowska; Łukasz
Dzioch; Paweł Filip; Ewelina Florczak; Radosław Głuchowski; Paweł Grabowiec; Krzysztof
Gwóźdź; Mirosław Hnatów; Anna Hoppe; Elżbieta Jabłońska; Andrzej Janas; Anna Kaczor; Tomasz
Kaszlej; Kamila Klejnowska; Marek Kleszcz; Michał Kupczyński; Anna Lech-Mikołajczyk; Arkadiusz
Mazepa; Marzena Miksa; Marzena Osińska; Paweł Piesio; Jacek Sadzewicz; Mariusz Sira; Henryk
Stankiewicz; Krzysztof Sypień; Stanisław Szymczak; Paulina Justyna Wasilewska; Michał Wiatr;
Grzegorz Woźniak; Andrzej Wyganowski; Maciej Zieliński;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
ustalenie kierunków działania Zarządu CZG R-XXI na 2025 rok (2024-12-12 12:37:49)10.
przyjęto przedmiot głosowania (większość bezwzględna w
obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady)

obecni: 40 (nieoddane: 3 ), nieobecni: 26
ZA - 37 - Joanna Beściak; Kamila Chałupczak; Bogdan Czaplicki; Krzysztof Czerwiński; Piotr
Ćwikła; Artur Danilewski; Marzena Domaradzka; Anna Dumowska; Łukasz Dzioch; Paweł Filip;
Ewelina Florczak; Radosław Głuchowski; Paweł Grabowiec; Krzysztof Gwóźdź; Mirosław Hnatów;
Anna Hoppe; Elżbieta Jabłońska; Andrzej Janas; Tomasz Kaszlej; Kamila Klejnowska; Marek
Kleszcz; Michał Kupczyński; Anna Lech-Mikołajczyk; Arkadiusz Mazepa; Marzena Miksa; Marzena
Osińska; Paweł Piesio; Jacek Sadzewicz; Mariusz Sira; Henryk Stankiewicz; Krzysztof Sypień;
Stanisław Szymczak; Paulina Justyna Wasilewska; Michał Wiatr; Grzegorz Woźniak; Andrzej
Wyganowski; Maciej Zieliński;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -

Przebieg sesji

Otwarcie i stwierdzenie kworum

Rozpoczęcie obrad godz. 11:00,  zakończenie godz. 13.25

Aktualny stan delegatów w dniu 12 grudnia 2024 r. - 66

Obecnych na sesji w chwili jej otwarcia - 40 delegatów.

Obrady III Sesji Zgromadzenia CZG R-XXI w kadencji 2024 - 2029 rozpoczęła Pani Elżbieta Jabłońska
Przewodnicząca Zgromadzenia, która na wstępie przywitała obecnych delegatów i zebranych gości.
Na podstawie listy obecności stwierdziła kworum i odczytał proponowany porządek obrad. 

Lista obecności delegatów stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
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Przyjęcie i zatwierdzenie porządku obrad

Przewodnicząca Zgromadzenia odczytała projekt porządku obrad.  Na prośbę Członków Zarządu
Związku, zaproponowała delegatom zmianę jego porządku  tj. dodanie jednego punktu - ustalenie
opłaty za przyjmowanie odpadów do Regionalnego Zakładu Gospodarowania Odpadami w Słajsinie
oraz Stacji Przeładunkowych w Mielenku Drawskim, Mokrawicy i w Świnoujściu od gmin będących
członkami Związku oraz o przeniesienie wyborów członków Komisji Rewizyjnej  jako ostatni punkt w
sprawie podjęcia uchwał.  O krótkie uzasadnienie dodania nowego punktu został poproszony
kierownik Zakładu Pan Arkadiusz Kurosz, który objaśnił potrzebę wprowadzenia trzech dodatkowych
pozycji do cennika w związku ze zmianą przepisów w tematyce gospodarki odpadami wchodzącymi w
życie 1 stycznia 2025 r. 

Przewodnicząca poprosiła delegatów o oddanie głosów w sprawie zmiany porządku obrad. 

Wszyscy obecni  wyrazili zgodę (40 głosów za  - imienny wykaz głosowania zawarty w protokole).

Przewodnicząca Zgromadzenia poprosiła o oddanie głosów w sprawie przyjęcia nowego porządku
obrad (zał. nr 2).

Wszyscy zebrani na sali delegaci byli za (40 głosów) nowym porządkiem obrad.

 Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia (14. 11. 2024 r.). 

Przewodnicząca Zgromadzenia zapytała zebranych, czy są uwagi do protokołu z poprzedniej Sesji
Zgromadzenia CZG R-XXI. Delegaci nie wnieśli uwag. Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt
protokołu (zał. nr 3).  Protokół został przyjęty 40 głosami za.

 Informacja Przewodniczącego Zarządu z działalności Zarządu CZG R-XXI w okresie między
sesjami. 

Przewodniczący Zarządu Jacek Chrzanowski omówił najważniejsze zmiany jakie zaszły w okresie
między sesjami, m.in. odbiór placu do magazynowania odpadów wielkogabarytowych w Mokrawicy.
Pozostałe informacje zostały przekazane delegatom w materiałach sesyjnych (zał. nr 4). Wobec braku
pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ustalenie wysokości składki członkowskiej.

Przewodniczący Zarządu poinformował, że kwota składki członkowskiej ma wymiar symboliczny i nie
ulega zmianie również w 2025 roku. Nie zgłoszono pytań, wobec czego przystąpiono do głosowania.
Wszyscy delegaci byli za  - 40 głosów. Uchwała została podjęta. 

Ustalenie opłaty za przyjmowanie odpadów do Regionalnego Zakładu Gospodarowania
Odpadami w Słajsinie oraz stacji przeładunkowych w Mielenku Drawskim, Mokrawicy oraz
Świnoujściu od gmin będących członkami Związku. 

Dodanie trzech nowych kodów odpadów zostało omówione przez Kierownika RZGO przy okazji zmiany
porządku obrad. Przewodnicząca Zgromadzenia otworzyła dyskusję do powyższego punktu. Wobec
braku pytań przystąpiono do głosowania.         

Za przyjęciem uchwały głosowało 40 delegatów. Uchwała została podjęta. 

Uchwalenie planu finansowego CZG R-XXI na rok 2025.
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Jako pierwsza głos zabrała Główna Księgowa Związku Pani Monika Pająk-Maciulewicz, która omówiła
główne założenia zawarte w planie finansowym przedstawiając je w formie prezentacji -  stanowią zał.
nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący Zarządu w uzupełnieniu dodał, że w przyszłym roku nie są zaplanowane większe
inwestycje,  będą przygotowywane dokumenty formalne do rozpoczęcia ewentualnych inwestycji w
2026 roku. Przedstawił kilka tytułów inwestycyjnych m.in. dotyczących spraw eksploatacyjnych takich
jak:

zakup dodatkowej linii mobilnej do przetwarzania odpadów;
modernizacja osmozy (utylizacja odcieków);
produkcja bloczków betonowych tylu "lego";
zadaszenia;
rekultywacja zamkniętej kwatery nr 3;
montaż osłon zapobiegających rozwiewaniu odpadów w Mielenku Drawskim;
budowa instalacji fotowoltaicznych na zrekultywowanych kwaterach tworzących system
wyspowy umożliwiający produkcję oraz magazynowanie energii na własne potrzeby (pozyskując
na to fundusze z NFOŚiGW);
zakup uniwersalnej, sortowniczej linii mobilnej do zagospodarowania odpadów bio oraz
doczyszczania i frakcjonowania odpadów budowlanych dla SPO Świnoujście;
rozważany jest zakup linii tylko do odpadów budowlanych na którą przyznano już dotację z
urzędu marszałkowskiego w kwocie 2,5 mln zł, podjęta zostanie również próba pozyskania
dofinansowania z WFOŚiGW w Szczecinie;
w ramach wyposażenia całej linii brany jest również pod uwagę zakup ładowarki; 

zadaszenie wybudowanych boksów magazynowych o pow. 1270 m2 (przewidywana kwota 840
tys. zł).

Zwiększona został ilość odpadów 19 12 12 jaka zostanie  przekazana z powierzenia do ZUO
Szczecin z 8 tys.  na 11 tys. Mg. W ramach tej umowy zostanie przyjęte przez Związek 1000 Mg
odpadów bio ze Szczecina.

Przewodnicząca Zgromadzenia odczytała pozytywnie zaopiniowaną treść uchwały RIO dotyczącą
projektu uchwały CZG R-XXI w sprawie uchwalenia planu finansowego na 2025 r. 

Główna Księgowa Związku omówiła również zgłoszoną przez Zarząd autopoprawkę do planu
finansowego w związku ze zwiększonym limitem przyjęć odpadów 19 12 12 do ZUO Szczecin a także
zmianę nazwy miejscowości stacji przeładunkowej na której zaplanowana jest budowa osłon przeciw
rozwiewaniu opadów z Mokrawicy na Mielenko Drawskie. 

Przewodnicząca Zgromadzenia odczytała opinię RIO w sprawie możliwości sfinansowania deficytu -
opinia również pozytywna i otworzyła panel dyskusyjny. 

Pan Michał Wiatr delegat z Nowogardu zapytał o znaczące zmniejszenie wydatków w sferze promocji i
edukacji. 

Pani M. Pająk-Maciulewicz odpowiedziała, że w planie finansowym nie są ujęte środki, które będą
pozyskiwane z WFOŚiGW w Szczecinie, natomiast jest zabezpieczenie na wkład własny stanowiący
brakującą kwotę, która zostanie wprowadzona w ciągu roku po uzyskaniu dofinansowania. 

Przewodniczący Zarządu dodał, że już w bieżącym roku otrzymaliśmy z WFOŚiGW w Szczecinie
dotację w kwocie 114 tys. zł, w poprzednich latach były to kwoty o wiele mniejsze a dział edukacji i
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promocji jest w trakcie pisania wniosku do Funduszu o dotację na 2025 rok. 

Przewodnicząca Zgromadzenia poprosiła o oddanie głosów w sprawie procedowanej uchwały. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 40 głosami za. 

Uchwalenie wieloletniej prognozy finansowej CZG R-XXI na lata 2025-2035.

Przewodnicząca Zgromadzenia odczytała treść uchwały RIO pozytywnie opiniującą Wieloletnią
prognozę finansową CZG R-XXI a Główna Księgowa Związku dodała, że uchwała ta jest ściśle
powiązana z uchwałą budżetową. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta  - 39 głosów za (1 delegat chwilę wcześniej opuścił salę
posiedzeń). 

Przekazanie dotacji celowej z planu finansowego CZG R-XXI dla Gminy Miasto Szczecin na
realizację zadania z zakresu zagospodarowania frakcji energetycznej odpadów
komunalnych.  

 Przewodniczący Zarządu poinformował, że kwota dotacji została zwiększona o wartość dodatkowych
3 tys. Mg jakie Gmina Miasto Szczecin przyjmie od nas z powierzenia w stosunku do zeszłorocznej
umowy. Forma rozliczenia jest narzucona przez odbiorcę, w pełni akceptowalna przez nas a cena 324
zł/Mg jest zdecydowanie niższa od ceny komercyjnej. Zarekomendował podjęcie uchwały. 

Uchwała został podjęta jednogłośnie 39 głosami za. 

Wyrażenie zgody na zawarcie przez CZG R-XXI porozumienia międzygminnego w sprawie
przejęcia wykonania zadania publicznego w zakresie zagospodarowania bioodpadów.

Przewodniczący Zarządu poinformował, że podjęcie procedowanej uchwały jest formalną zgodą
Zgromadzenia na podpisanie przez Zarząd porozumienia z Gminą Miasto Szczecin na odbiór 1000 Mg
odpadów bio. Temat został bliżej przedstawiony w punkcie uchwalenia planu finansowego. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 39 głosami za. 

Ustalenie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024. 

Główna Księgowa Związku omówiła uchwałę, w której wprowadzony został wykaz środków, które nie
wygasają z upływem 2024 roku z przeznaczeniem na zakup i montaż zadaszeń i boksów
magazynowych. Szacowany czas realizacji tej inwestycji to 30 czerwca 2025 roku. 

Pani Marzena Miksa delegat z Maszewa zapytała o niezgodność kwoty pomiędzy wartością wynikającą
z uchwały a informacją z otwarcia ofert. 

M. Pająk-Maciulewicz w odpowiedzi potwierdziła, że różnica w kwotach wynika z faktu, że oferty
zostały otwarte dzień przez Zgromadzeniem i nie zostały zaktualizowane do podanej w nich wartości
oraz, że środki z nadwyżki zostaną zwrócone na rachunek dochodów. Nieprzewidziane okoliczności
oraz ewentualna waloryzacja mogą zaważyć o powodzeniu inwestycji, zaproponowała, aby uzgodnić
dokładną wartość zamówienia z działem inwestycji i skorygować to autopoprawką do uchwały. 

Pani M. Miksa odpowiedziała, że kwota tzw. niewygasów musi być zgodna z przeprowadzonym
przetargiem i jego kwotą. Jeżeli wynikną nieprzewidziane koszty to możliwe jest zawarcie dodatkowej
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umowy, zaproponowała również skorygowanie kwoty autopoprawką do uchwały. 

Przewodnicząca Zgromadzenia na prośbę Zarządu zaproponowała 2 minuty przerwy na
przedyskutowanie i uzgodnienie ewentualnej korekty. 

W związku z brakiem porozumienia oraz wątpliwościami prawnymi Przewodniczący Zarządu w imieniu
Zarządu zawnioskował o wycofanie projektu uchwały z porządku obrad. 

Uchwała nie została podjęta. 

Ustalenie kierunków działania Zarządu CZG R-XXI na 2025 rok. 

Przewodniczący Zarządu omówił główne cele inwestycyjne przewidziane na przyszły rok. Jednym z
priorytetów będzie założenie spółki kapitałowej z największą spółką OZE w Polsce - Neo Bio Energy.
Mniejsze, ale równie ważne dla Związku inwestycje to m.in. kompleksowa modernizacja instalacji
pracującej 24 h/5. Będą  pozyskiwane dla niej również środki zewnętrzne. Urządzenia zastosowane w
tej instalacji są bardzo kosztowne, będziemy jednocześnie szli w kierunku mechanizacji procesu
przetwarzania odpadów i inwestycji w linie mobilne. Istotną sprawą będzie również opieka socjalna
licznej załogi pracowników w nadchodzącym roku. Pozostałe kierunki działania zawarte są w
załączniku do projektu uchwały. 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania. 

Uchwała została podjęta 37 głosami za. (Dwóch kolejnych delegatów opuściło wcześniej salę
posiedzeń). 

Wybór członków Komisji Rewizyjnej /dokończenie wyborów/.

Przewodnicząca Zgromadzenia poprosiła o zabranie głosu mecenasa Krzysztofa Kaszubskiego. 

Pan K. Kaszubski poprosił o poddaniu się skutecznej procedurze wyboru członków Komisji Rewizyjnej
w sposób jaki był do tej pory procedowany. Nie ma możliwości pominięcia zapisu art. 71 ustawy o
samorządzie gminnym, który mówi wprost o bezwzględnej większości głosów. Zasugerował, że brak
skuteczności wyboru członków z presją czasu wiszącą nad obecnym Zgromadzeniem może skutkować
brakiem zaopiniowania kwestii absolutoryjnych w czerwcu przyszłego roku. Zaapelował również aby
oddać głosy w sposób prawidłowy głosując na 4 wybranych spośród 6 wymienionych kandydatów na
karcie do głosowania. Poprosił również o uzupełnienie składu Komisji Skrutacyjnej, ponieważ
dotychczasowy jej członek Pani Anna Kaczor musiała opuścić chwile wcześniej salę posiedzeń. 

Przewodnicząca Zgromadzenia poprosiła o zgłaszanie kandydatur do uzupełnienia składu Komisji
Skrutacyjnej, zapytała również czy wszyscy zgłoszeni do tej pory kandydaci do Komisji Rewizyjnej
mają możliwość wycofania się z dalszego kandydowania. 

Pan K. Kaszubski potwierdził, że kandydaci do Komisji Rewizyjnej mają taką możliwość, mecenas
odczytał listę zgłoszonych osób - nikt z obecnych nie zrezygnował z udziału w dalszym kandydowaniu.

Pan Tomasz Kaszlej delegat z Gryfic zaapelował do zebranych współdelegatów o dyscyplinę i
skuteczny wybór członków Komisji Rewizyjnej na obecnym Zgromadzeniu. 

Przewodnicząca Zgromadzenia zapytała przedmówcę o możliwość uzupełnienia składu Komisji
Skrutacyjnej o Jego osobę. Pan T. Kaszlej wyraził zgodę, Przewodnicząca zarządziła krótką przerwę
organizacyjną na przygotowanie się KS do przeprowadzenia wyborów. 
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Po przerwie członkowie Komisji Skrutacyjnej wyczytali po kolei wszystkich obecnych delegatów z listy
obecności i rozdali karty do głosowania. 

Po oddaniu wszystkich głosów przez delegatów i przeliczeniu ich przez Komisje Skrutacyjną
Przewodnicząca Zgromadzenia poprosiła o odczytanie protokołu z wyborów Komisji Rewizyjnej
 Przewodniczącego Komisji Pana Marka Kleszcza. 

Pan M. Kleszcz odczytał treść protokołu (zał. nr 6 do protokołu) z którego wynikało, że członkami
Komisji Rewizyjnej zostali: Pan Piotr Ćwika  -  uzyskując 37 głosów (wybory z 19 czerwca 2024 r.), Pan
Mirosław Hnatów - 37 głosów, Pani Ann Lech-Mikołajczyk - 37 głosów, Pani Marzena Miksa  - 35 głosów
oraz Pan Michał Wiatr - 36 głosów. Pozostali kandydaci otrzymali odpowiednio: Pan Piotr Pawlik - 3
głosy, Pani Ewa Szkołut - 0 głosów. 

Przewodnicząca Zgromadzenia pogratulowała wybranym członkom Komisji Rewizyjnej. 

Dyskusja i wolne wnioski.

O głos poprosił mecenas Związku. K. Kaszubski zapytał zebranych delegatów o potrzebę
przedstawienia szerszego referatu omawiającego dotychczasowe zmiany wprowadzone do zapisów
projektu nowego Statutu, czy też forma mailowa będzie wystarczająca dla zapoznania się z treścią
tych zmian. Przypomniał jednocześnie, że w ostatnim czasie odbyło się szereg spotkań
konsultacyjnych podczas których zostało omówionych i naniesionych sporo sugestii, zmian i
oczekiwań zarówno merytorycznych jak i redakcyjnych. 

Delegaci zgodnie poprosili o wysłanie maila z wersją po naniesionych zmianach do projektu. 

Pan Arkadiusz Mazepa delegat ze Świnoujścia poprosił o uwzględnienie również wniosków i sugestii,
które złożył pisemnie w dniu Zgromadzenia na ręce Przewodniczącego Zarządu.

Zakończenie obrad.

Przewodniczący Zarządu podziękował za pomyślny wynik przeprowadzonego Zgromadzenia,
pogratulował członkom Komisji Rewizyjnej licząc na dobrą współpracę z jej przedstawicielami oraz
złożył wszystkim życzenia z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia. 

Przewodnicząca Zgromadzenia również złożyła wszystkim życzenia świąteczne i zamknęła III Sesję
Zgromadzenia Celowego Związku Gmin R-XXI. 

 

 

 

sporządził
Joanna Porada

przewodniczący
Elżbieta Jabłońska


